
Sa Seanaeate zajeđniSke sjeđnice Skupštine opštine Banja 
Lukap ođržane 29.2Л968. '’odine.

Siednica je ообеТа ea radom u 9.oo aati u Vi.je'nici Doma
kulture.

Predsjedava i rukovodi sjrdnicora pretsjednik Skupštine 
opštine Babid Živko.

Zaoisnik vodi rađnik Skupštine ooštine Ala^id Ibr’*.
Prieutno 72 odbornika, otsutno 28 odbornika.
I.isu najavili otsastvo: Jurič Vahiđa, Pavišar Lazo, Vi- 

šekruna Vaso. Aleksid Bo^dan, Antiđ Liirko, Balid Azra, Duvnjak 
Stojan, Jajševiđ Ivica, Jovetiš Bozidar, -landiš Vukašin, Liar5e- 
ti<5 Bogdan, Kecraan Drago, Lliladinovid Llilenko, Pirolid Ueho,
Rojc Vera, VranjeS Todor, Zeba Vlado i Živković Jovan.

Lajavili otsustvo: Bilid Mile, Buzađzid Rajko, Grozđa- 
niđ Boško, Kovačevid Rade, Medojevič .̂ arko, Petkovič Bojan, Ru- 
ždič Teofik, Sabljič Žarko, Senič Ranko i Šukalo Bop^oljub.

Pošto je pretsjeđavajuči konstatovao đa postoji kvalifi- 
kaciona večina za ođlučivanje, orešlo se na rad.

Odbornik Ivanič Jovo - oredlaZe da se uvrste u dncvni red 
odgovori na odbornička oitanja sa prošle sjednice koja netačno 
inforraišu javnost.

Z A P I S K I K

Odbornik Kalkut Dj iradj - predlaže da se na dnevni red 
uvrsti oslobađjanje ođ poreza zaprežnih kola koja se ne služe 
javnim puteviraa.

Lače1 nik Bškiđ is et - navodi da to ri0že razraatrati na 
iduđoj sjednici, pošto prod.je kroz Savjet^ medjutira doprinos se ne 
može ukinuti ve<5 sarao sraanjiti,

usvo.len je uz primjedbu đa }* 
Voii.11 Ba ajednice.

^Jedno^lasno je usvojen:
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D I 8 T H I  R E D *

1. Usvajan,je zakljuSaka sa proSle sjednice vezanih za k_ 
uredjenje mradskog zeraljiSta.

dnika Skupšdtne opštine.F
5. inforraacija o stanju objekata gradjana nad eksploata-

vac".
6. -Prijedlog Odluke o izrajeni i dopuni Ođluke o poreziraa 

i doprinoeiraa gradjana.
7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopmi Odluke o stopama 

doorinosa i poreza građj.ana.
8. Prijedlog Odluke o miniraalnim i raaksimaTnira osnovica- 

raa doprinosa i poreza od zanatskih i drugih orivrednih djelatnos- 
ti i intelektualnih usluga.

9. Pri.jedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ko.raunal- 
nim taksama na podruČju opštine Banja Luka.

lo. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o porezu na 
proraet robe na malo i porezu na naknade za usluge.

obrazovanje sredstava zajednidkih rezervi privrednih organizacija.
12. Prijedlog Zakljuška o davanju saglaenosti na visinu sto 

pe đodatnog doprinosa za zdravstveno osiguranje rađnika. F

13. Prijedlog Hješ^nja o izrajeni hješenja o zađušenju орб-' 
tine na kređit.

nu dječiju zaštitu.
15# Zaključak o kuoovini kude za đjediji vrtid. f-
16. inforraacija o gradskom saobrađaju na liniji Вадја Luka 

- Zeljeznička stanica Predn-radje.
17. Diskueija o odborniškim pitanjiraa sa prošle sjednice.

2. Razrješenje potpredsjednika Bkupštine opštine.£
3. Izbor potpredsiednika Skupštine opštine. 5
Д. Prijedlog zaključka o ođredjivanju nagrade potpredsje-

cionim područjem Kudnika Tirkog uglja Banja Luka, jama "Petriče-

11. Prijedlog Odluke o utvrJjivanju procentu doprinosa za
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Ad 1.
Usvajan,je zakljuSka sa proS’e sjednice vezanih za ured.je- 

nje gradsko^ zemljiSta. izvjesfcilac Ranko Ćurdija, predsiedmk 
Savjeta za korauna'ne poslove je proSitao zakljuSke ( u sjedničkom 
materijalu)*

RepubliSki poslanik Pooovid Mjlorad - traži da se u tački 
1. brige prva reSenica. Skrenuo je paznju jaa to da ako se povusi 
cijena zemlje za individualnu izgradnju, da če se usporiti tempo 
gradnje. Predlaze da se rjegenje nadje tako §to bi se napravili 
objektivni kriteriji za odredjene kategorije ljudi svrstanih po 
materijalnim moguSnostiraa. Ističe da je veči broj koji ea nanjira 
sredstvima -rade kude.

Repuolički poslanik Megjnovlč Tasira — predlaže da se u 
tački 1. stav 2. briču riječi* "Zbog toga”, kao i da se doda ri-
ječ* "prijeđlog” ispred riječi: "^rogram uredjenja" ..........
Sraatra da se zemlja treba da daje korisnic^raa putem konkursa, da 
se ide na ekonomske ođnose. U tački 7. pređlaže da se mjesto ri- 
ječi* "Očekuje" stavi "zaključuje".

Preds'ednik Baoi6 Zjvko - ističe da je van diskusije oslo- 
badjanje ođ pla^anja đoprinosa, niko ne može da ne olača, raože se 
samo govoriti o ooboljčanju uvjeta za neke. Treba se založiti za 
sarađnju Starabenog preduzača i SO.

Ćurčiia Ranko - izmsi da investitori traže mogudnost pri- 
govora na cijenu zeralje.

Protiv je konkursa, i zakoni odbacuju mogučnost konkursa 
i republički i savezni, to je nabijanje cijene zemljišta. ^ijene 
za zemlju su velike pa treba ostaviti raogudnost žalbe. Uovom Od- 
lukom ovo se raože regulirati. SO usmjerava izgradnju, tako da se 
ide na izjednačavanje oba sektora.

Odbornik Zec ^агко - traži da se borcima omo uči davanje 
besplatnog zera^jiSta za gradnju.

Predsieđnik Bobič Živko - podsječa da postoji politika 
za rješavanje boračkog stambenog pitanja i da postoji trogodiSnji 
pro ram a tu је i Komisija za invalidsku i boračku začtitu.



Odbornik Lučid Tomo - ae alaže sa zaključcima koji se od- 
nose na "Borik" kako ih je formulisao Ćurčija hanko.

Zaključci su usvo.jeni .jeđno^lasno.

Ad 2.
Razr.ješenje podpredsjednika Skupštine opštine.
izv.jetilac Babič Živko je pročiteo raolbu za razrješenje 

Djurana Vlade.
Potpredsjednik D.juran Vlado - je istakao da je u molbi 

iznešena suština. "Vitaminka" se našla u nezaviđnoj situaciji po- 
slije devalvaci.je funte. Smatra da bi njegov ođlazak iz preduzeča 
bio udar za kolektiv. Zahvalio se odbornicima na ukazanom povjere 
nj u.

Rješenje o razrješen.ju usvo.jeno je jednoglasno.
Preds.jednik Babič Živko - zahvalio drugu Djuranu na radu 

u S kupštini opštine i u "Vitaminci". Istakao je da on ostaje od- 
bornik i da če pm se kad se »od ukaše potreba đavati ođredjeni po 
slovi i zadatci. Drug Djuran ostaje član Komisi.je i stručnih gru- 
pa i uvijek je spreman na rađ i saradnju.

Ad 3.
Izbor potpredsjednika ^kupštme opštine.
Predsiednik Babič Žjvko - u svoje ime i u ime grupe od- 

bornika: Vukxč Ante, D.juran Vlađe, ^hvičič ^ilorada, ^uhurdare- 
vič Ekrena, Pilipovič Safeta. D.jubo Refika, Cul.jat ^iroslava, So- 
ftič Muhameda, Jankovič Vojislava i Verem Atuneta predlaže za pot- 
preds.jednika Skupštine opštine druga Vo ina Mitrova (izlaganje u 
sjedničkom materijalu).

Pošto nije bilo drugog prijedloga, odlučeno je da se gla- 
sa aklamacijora.

Za potpredsjednika Skupštine opštine jednoglasno je izab- 
ran Vojin Mitrov.

Kovoizabrani potpredsjednik Vojin Mitrov se zahvalio na 
ukazanom pov.jerenju (izlaganje u sjedničkom materijalu).



Ad 4
Pri.jeđlo* Zaključka o ođred.jivanju nagrade potpredajed- 

пхка Skupštine op3tine.
lzvjeatilac Babid ^ivko je predložio da viaina lionog do- 

hotka bude 247o,oo i oolitiSki đodatak Зоо.оо dinara.
ZakljhSak je jednor-lasno usvojen.

Ad 5.
Infor-nacija o atanju ob.jekata aradjana nad ekanloatacio- 

nim pođru5jem Kudnika тгкод uglja Ban.ja Luka jama "Petričevac".
Odbornik -ivanid Jovo - tvrdi da aitu^cija nije naivna, 

25.2.1368. godine bilo je 28 ekaplozija. 27.2. 23 eksplozije, ko- 
je se u ugorženom području озјебаји. Zahtjeva obuetavu roda rudni- 
ka, to traže i zborovi birača. i'reba ispitati aerozac;adjenje, olu- 
ci na zgradaraa зи korodirali, vočke se suče. voda je zagadjena. 
Podzenne vode зи prodrle na oranice, a atanovnici pla'aju porez. 
Pita §ta je sa obente'enjem fradjana? PodvlaČi da je đozvoljena 
iz^rađnja dupleks zgmda na kat na ugroŽenom području.

inapektor Bartl Vlado - podsjeća da su na lice mjeata iz- 
lazile korjisije. Upravo se prave preglednc karte eksploatacxonog 
područja, na osnovu kojih <*e institut ca rudarstvo iz Beo'-r da đa- 
ti stručno -nišljenje o ugroženim objektiraa. Budnik rađi na osnovu 
odobrenja Sekretarijata za inđustri.ju i gradjevinarstvo, J-ndividu- 
alni gradittlji daju izjavu o enoSenju rizika za objekte iZTradje- 
ne na ugroženom području. BepubliČki inspektor je za.ranio rad na 
u-’.roženom području, medjutim, trebalo bi ga opet zvati da zabrani 
rad.

Udbornik xyani<$ Jovo - pita šta je sa ljudima koji su izg- 
radili кибе kad nije bilo rudnika? Tvrdi da <5e gradjani prokopa- 
ti aanac i onenoučiti rad rudnika, ako se ne prestnne sa ađom 
na ugroženom području.

■fc'redsjednik Babič Žjvko - podvlači da inspekcija prati si- 
tuaciju, medjutim, za zatvaranje rudnika nađležnn Je Republička 
inspekcija. Predlaže đa se forraira komisija koja bi se povezala 
sa inspekcijom, otišli bi na lice rajesta upoznali se sa situacijora.
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Predlazet Sul.ju Begoviđa, Jovu IvanitSa, Duaka Stankoviđa, Ćurči- 
ju Ranka, Bartl Vladu kojiTia bi se pridružili predsjednik i oba 
potpredsjeđnika opStine. Ve* sutra bi komisija obirila teren i 
pokugala na<5i rjesenje.

Republi6kx ooslanik Pooovi<5 ^ilorad - se ne slaže sa foi*- 
miranje koriisije. Pređlaže da se telegramom oozove -Kepublički in- 
soektor, a da se Rudniku preporudi da ne radi. Ako opština obusta- 
vi rad plađađe dangubu.

Odbornik Beaiovid S ljo - traži da se m.jesto njega neko 
drugi predlozi u komisiju.

Predsiednik Babi<5 ^ivko - sraatra da bi odbornička grupa 
trebala da sagleda sve momente, sve materijalne i posljedice za 
Rudnik i SO i da na siednicu dodje sa prijedlozima. Predlaže da 
se danas p>zove Republižki inspektor i obavjesti nadležni Sekre- 
tarijat.

Donesen je jedno'Iasno zaključak o formiranju odbornič- 
ke grupe* sa ivanič Jovom na čelu, ^erič wsman, St ,nkovi<5 Dusko, 
Ćurcija Ranko, Dartl Vlado, Babi<5 Živko, Vuki<5 Ante i Vojxn **it- 
rov, zadužena da svestrano razraotri situaciju, kao i đa pođuz e 
shođne korake u ranicama mogučnosti na rjesavaniu proble ;a is- 
krslih^o jame "Petričevac".

Jeđno<rlasno je odlučeno da se poSaTje obavjest Republič- 
kom Sekretarijatu za inspekciju i gradjevinarstvo i da зе pozove 
Republički inspektor đa se na licu mjesta upozna sa novonaotalom 
situacijom.

Ad 6.
Pri.jeđlog ^dluke o izmjeni i dopuni Ođluke o poreziraa i 

đoprinosiraa gr: djana. Izvjestilac je ^екааn Slavko.
Odluka je jeđnoglasno usvojena.

Ad 7.
Prijeđlog Ođluke o izm eni i đopuni Odluke o stopama do- 

prinosa i poreza građjana. izvjestilac Seks-^n Siavko predlaže da 
se u 81. б. dođa novi stav - nrevoz robe sa dva i više vozila sa
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2.ооо u prvoj koloni 8.000 u drugo.j, З.ооо u trećoj i 25.000 u 
krajnjoj koloni,

— dodaje se rezanje ^rađje traSnom pilora sa 5oot 1.5oo i 
l.ooo, З.000 po kolonama.

Ođluka je usvojena jednoglasno.

Ad 8.
i?rijedlog Odluke o rainiraalnim i maksiraalnira osnovirnaca 

đoprinosa i poreza od zanatskih i drugih privrednih djelatnosti 
i intelektualnih usluga, izvjestilac *>eksan oiavko.

Ođluka je usvojena jednoglasno.

Ad 9.
Prijedlo? Ođluke 0 izrajeni i đopuni Odluke o koraunalnira 

takea a na podruSju opStine Banja huka. izvjestilac *>eksan Blav— 
ko - je istakao da Ođluka nije usvojena na ^avjetu za plan i fi- 
nan3ije. Svrha novih taksa je stimulans za stavljanje svjetleđih 
reklama.

Uagelnik Взкјб isiet - napomin,je đa je svrha ljepši iz- 
gled gr da, istide đa se takse za firme nisu mjenjale ve$ oest, 
sedam gođina i da se svjetleće reklame benificiraju sa Зо/Ј. Pro- 
davnice bi plađale po 2oo,oo po firmi.

Odbornik Diubo i*efik - se zalaže da se izravnaju ugosti- 
telji oba sektora, a da ost ne lanjska stopa.

Odbornik Bžombiđ ^ilorad - je za prijedlog slušbe.
Odbornik Muhurdareviđ ^krera - traži da se prijedlog služ- 

be odbije jer pogađja tercijalne djelatnosti i stvara nova opte- 
re5enja.

Odbornik ■tf’ilioovi'* ^afet - smatra đa ko iraa jednu firrau- 
treba da pla<$a looo,oo za trgovadka preduze'a predlaže 2o>,oo 
dinara.

Preds'ednik Babid ^jvko - istiše da je problem gđje je 
dosta firmi, kao kod "Duvana", oredlaže da Djubo hefik, ^uhurda- 
revid Ekrera, Pilipovid Safet, Do šinoviđ Kovak i Bški<5 Israet za 
vrijeme pauze naprave amandraane.



Prijedlog je uavojen.
Odluka je unvo.lena vedinom glasova.

Ad lo.
Prijedlog Odluke o izmjeni i đopuni Odluke o porezu na 

pronet na malo i porezu na naknade za usluge. Izvjestilac Seksan 
Slavko.

Odbornik Midžid Zlatko - traži da se za žencke fo.rzere 
stopa snan ji na 5%» jer ,je ovo oreduze 'e u teSkom položaju, ne- 
raa mogu^noati za zaoošljavanje, ne otvaraju se nove radnje, a 
imaju male plate.

Odbornik 3ek8an »>lavko - istiSe da ako se usvoji prijed- 
log Midžida autonatski se oslobadja orivatni sektor, odnocno sraa- 
njuje se porez privatnicima.

PredB.iednik Babiđ ^ivko - predlaže da se Odluka izglcsa 
onako kako je predloaena, a da se "Prizerskoj zadruzi" pomogne 
uatupajudi joj jedan stan.

Odluka je jednotlasno usvojena.
Donešen je Zakl.jučak o dodjeli jednog stana Prizerskoj

zadruzi.
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Ad 11.
Pri.jedlog Odluke o utvrdjivan.ju procenta đoprinosa za 

obrazovanje sređstavn zajedniških rezervi privrednih organizaci- 
ja. Izvjestilac Seksan Slavko.

Odluka je uavojena jeđnoglasno.
Ad 12.

Prijedlog Zakljužka o đavsnju sa-lasnosti na visinu sto- 
pe dadatnog doprinoea za zđravstveno osi^uran.je radnika. izvje- 
stilac Plavžid Milorad.

Odbornik ibrghimbe^ovid Dževad - pita zašto Poljoprivred- 
na š ola plada doprinos 2,2o a sve škole pladaju o,8o?

Odoomik Anušič Joso - pita šta бе biti ako i>kuprtina opš-
tine ne da saglasnost?
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^dbornik Do.ičinović l̂ ovak - pita da li se clan 7* ođno- 

ei na one ko.ji rade van pođru6.1a opptine?
Odbornik PlavSid i^ilorađ - i3ti6e da se Odluka odnosi na 

radne organizaci.je preko 5o zaposlenih. U poljoprivrednoj §koli 
bilo je dosta bolovan.ja, evidentira se potrošnja, oa Je stopa vi- 
sa. оуака organizacija ima pravo da se 2ali no stopu. Do 29.2. 
treba SO-e da da saglasnost, a ako ne da ш  snazi Je stara Odlu- 
ka i stope iz 1967. gocline ali bi bilo velikih posljedica. Isti- 
бе da izmedju stopa 1967. i 1968. godine raala ostupanja, i da su 
stope nravilno odredjene. Zakon nalaže da se raora uvesti đodatni 
doprinos za zeoljaradnike koji se odredjuje po katastarskom priho- 
du, Dodatni doprinos za zemljoradnike se dijeli ш  sve zaposlene 

iz jedne porođice. Od integraci.je u Zavodu nije bilo raspodjele 
viškova.

Odbornik Krut’ak Јозјр - pita zašto Odluka ima retroak- 
tivno v  ženje?

Vu'anovi<5 Du?an - ooraodnik Republičkog sekretar^ za rađ 
naporainje da je republicki Zakon donesen јибе. Hormalno Је da 
зе plati ono sto #e potroSilo. Opravdane su priraiedbe da se radi- 
lo ш  brzinu. Keforma u socijalnora osi~uranju гаога da se ubrza, 
vedina zavoda je u deficitu. Potro§nja se sad regulira instrumen- 
tiroa. lzvršno vijede je гак1јибх1о da se gubiti ne mo u prcnosi- 
ti iz godine u gođinu i u 1969. gođini raoraju зе eanirati. l'iovi 
zakon je pravedniji, politidki isoravan i ekonomičan. rravilno 
Је da ko rađi prekovremeno, honorarno, da plada vexi doprinos. 
Predlaže da se da saTlasnost na Ođluku.

ftreds ednik Babid Žjvko - predlaže da republički poslani- 
ci informiSu Skupštinu opštine o điskusiji u Hepubliškoj skupšti- 
ni. Pita u kakvora položaju se nalTZi Skupština opštine i Komunal- 
ш  zaednica osi uranja kad im je ostavljen rok od 48 sati? Medju- 
tim, savezni zakon je donijet u decembru 1967. godine.

Ren ibliški pos~>anik varunek Vjenceisav - ističe da posta- 
nici nisu ušli u suštinu zakona, i đa obrazloženje nije bilo po- 
tpuno, Smatra đa je ovo nova stvar, medjutim sve je ovo re?;ulisa- 
no od r nije samo se nije sprovodilo. Ako se ne usvoji Odluka gubi 
se za našu zajednicu 2oo miliom. Da nije donešen zakon ubila bi



lo -
se milijafđa na podru2.ju BiH.

HcpubliSki ooslanik Cj-an Vjda istiSe da je zbirna sto- 
pa oaaja nego prošle godine.

Odbornik Hokvid Bjuro - tvrdi da realizacija ide u korist 
eocijalnog osiguranja a na Stetu osiguranika, st'di se na osif’ura- 
nicima, a ne štedi u kući.

Odbornik ^nušid Joso - napominje da je stooa velika 
za radnike, koji iraaju prihođ od poljoprivrede. Bocijalno špeku- 
liše за bolovanjem do mjesec dana, ta se bolovanja dobi.ju glatko, 
ali preko mjesec dana teško, jer nije u interesu socijalnog.

ftredsjeđnik Žjvko Babid - ponavlja đa je dodatni doprinos 
postojao i ranije. 2a zaposlene koji imaiu zemlju uvedeno je dife- 
rencija po katastarskom nrihodu, a stopa od 3% dijeli se na sve 
zapoalene Slanove. Hađne organizacije prosjecno oladaju više za 
0,17% nego ranije. Za produ?eni honorarni rad opravdeno je da se 
nlađa doprinos.

Odbomik PlavSid ^ilorad - tvrdi da su radne organisaci.je 
bile dužne prikupiti doprinos. Izvršena je diferencijacija po ka- 
taat rakoa prihođu. 0 ovoj tematici ne raspravljaju zborovi birača 
veđ zborovi osi^uranika.

Odoornik Josipoviž Ferdo - tvrdi đa se sad sorovođi i pro- 
slogodišnja i ovogođišnja odluka, obustavl.jaju se pare za proSlu 
godinu. Predlaže đa se Odluka skine a dnegnog reda.

Prđs:ednik -̂ abiž Zjvko - podsjeda da se Odluka nc može 
skinuti s dnevnog reda, ve<$ se može đati ili uskratiti saglasnost 
na Odluku.

^doornik Grbić ^ilan. pita kako se Odluka odražava na rad- 
ne kolektive?

Predsjeđnik Babid Žjvko - naglaaava đa iz diskusije oroi- 
lazi da je jedino soorna dodatni doprinos za rađnike sa zemljom. 
isti6e đa je interes najsiromaSnijih đa se usvoji ova Ođluka. *>mat- 
ra da je brzina kruva za nesporazume. Predlaže da se da saglasnost 
na Odluku i đa se poSalje pismo Republickoj skup§tini P-osne i Нег- 
cegovine u kojem bi se istakle negativnosti koje izaziva vremenski
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tjesnac. SkupštinA opštine je ostavljeno 48 sati da da sar;lasnost 
na Odluku iako je savezni zakon donesen u decembru 1967. то ine.

Odbornik Pjlipoviđ Bafet isti5e da podrsava Ođluku, rae— 
djutim, ima rezerve na poslovanje socijalno/? esi^uranja.

OJoornik D.lubo Refik ”■ oredlaže da зе đa sa/;la3nost na 
Odluku ko.ja donosi pravednost na višem nivou.

v̂co ;olič c. poslanik Popovi^ .ujlorađ - n porainje da ako 
se ne da sagla3no3t na Ođluku, prira'enjivače зе star’ koja je 
nepovoljnija. Predlaše đa se izuči problera opteredenja poljooriv- 
rednika đoprino3om kao faktor koji utide na poljoprivrednu proiz- 
vodnju. Zalaze зе da se zaostatci ne naolate odjednon,

Vdčinom glasova data je saglasnost na Odluku.
Donesen je zakljucak đa se pošalje pisrno Republiokoj skup- 

štini Bosne i Iierc egovine.
Donesen je zaključak da ве viSe utiSe na rješav nje nrob- 

lema iz aocijalno? osi?uranja. ‘■»lužba i Savjet treba da proučava- 
ju st nje u ovoj oblasti i da đaju prijedlo^e kako đa sć ^kupšti- 
na opštine angažu.je u granicam svojih mogućnosti.

Ad 13.
Prijedlo% rješenja o izrajeni rješenja o zađuženju opšti- 

ne na kredit. Izvjestilac Beksan Slavko.
Predsieđnik Babič Žjvko - a^atra da je bolje đa se 26 rai- 

liona p^aća u 12 vodina, jer u slucaju spora tih 26 railiona bi ве 
raoralo p^atiti odjeđnom i sudski troškovi.

Rjenenje je usvoleno jednoglasno.

Ad 14.
Prijedloi; ZakljuČka o potvrdi Statuta Ponda za nepoorednu 

dječiju zaštitu. Izvjeetilac Varunek Vjencealav.
Zaključak je usvojen jednorrasno.



Prijedlog Zaključka o kup vini kuđe za dječiji vrtič. 
Izvjestilac Sek san Slavko ističe da se radi o vojnoj nontažnoj 
zgr di kod -Solnice, ne bi bilo ađaptacija, cijena je 23 liliona 
od toga Skupčtina opčtine bi dala 13, a fond za đječiju saStitu 
lo railiona.

Zaključak Je jednoglasno usvojon.

Ad 16*
Informacija o gradokom saobračaju na liniji Banja -Цлка - 

^eljeznička strinica rredgrađje.
Izvjestilac ustojič Ađam, direktor "Autoprevoza" izlaga- 

nje u sjeđničkom materijalu.
Ibredaiednik Babič Zjvko - ističe da Savjet nije prihvatio 

vozni red. l'reba vidjeti šta se može uraditi pa da bude prevoz re- 
dovan i da bolje funkcioniSe na liniji za Pređ^radje.

Odbornik Bepiovič Suljo - predlaže da зе điskusija proširi 
na sve linije.

Odbornik Pajl xvica - predlaže da se ne diskutuje o saob-
račaju.

Republički poslanik Popovjč ^ilorađ - predlaže da se izu- 
či mogučnost kru/ne linije za Rredgrad e, ili da se uvede motorni 
voz na liniji Grad - Prednradje.

Rreds.iednik Babič Žlvko - navodi da je Savjet za komunalne 
p03love osnovao komisiju za saobra*aj pa da ona u sarađnji sa "Au- 
toprevozom" da informaciju.

Donesen je zaključak da Komisija sa eaebračaj u okviru Sa- 
vjeta za koraunalne poslove. a u eai*ađn.ji sa pređuzečem "Autoprevoz" 
razaotri situaciju i podnese infornaciju.

Ad 17.
Diskusi.ja o odborničkim pitenjima вп prošle sjednice.
Odbomik ivanič Jovo - pita čija je odgovornoet službe ili 

novinara da je po^reSno interpretirano njer-ovo pitanje. ±stiče da



је neoanovano kritikovan u nGl3su" i tra?i da зе sve razjasni.
Pi‘ed3 ,ednxk Ваохс Žjvko - ističe da su odgovoini nepo- 

tpuid, a da na n.jih trebaju da đdgovareju Sekretarijati. U budu- 
<5e <5e sekretnr -’avati jedinstvrni ođgovor ako se radi o materiji 
iz nađležnosti vise slu?bi. Za sitnija pitanja ne treba postavlja- 
ti nit nja, ve-5 se obratiti slu?bama izravno. PodvlaSi da je bi- 
lo propusta oko ođgovora. Smatra da je drug Ivaniđ neopravdano 
kritikovan, na bazi porrešnog odfeovora,

Odbornik Verera Ah^et - traši da služba deraantuje i da da 
iapr^vku u nG!a8un.

Odbornik Ivanid Jovo - navodi da je novinar obedao napi- 
sati ispravku.

Predsjednik Babi<5 Živko - istiŠe da ođbornik mo2e traži- 
ti javni pretres o nekom važnijem pitanju. Osvrnuo se i na šlenak 
u nGlasun - AlergiŠni odbornik” koji đaje lošu i netašnu sliku ra- 
da Skupštine opštine.

Pogto je iecrpljen dnevni red, predsjedavajudi је zaklju- 
čio sjeđnicu u 1б,Зо sati.

ZapieniČar, PREDSJEDAVAJUĆI
Alagid ibro % Babić Živko


